
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 14.09.2023 kl. 19:30-22:00 
 

Deltagere: Morten, Dan, Thomas, Hans Erik, Simon, Peter, Lars og Jesper  

Afbud:   

 

Dagsorden Referat 

1) Siden sidst (JF) (30 min) 

• Anders Dreyer 

• Bane 1 

• Afslutningsfest 

• Vaskerum 

• 50 års jubilæum dame DM 

Solidaritetsmidler for Anders Dreyer: 

• Midlerne fra FCM er modtaget 

• Midlerne fra Anderlecht er fortsat under behandling hos FIFA 

• Fortsat intet nyt angående opkrævning fra FIFA på behandling af 
vores klage 

 
Bane 1: 

• Der er blevet sået græs i uge 36 

• Planen er fortsat uge 24 

• Hegn / bander bestilles hos Sønderjyllands Hegnscenter / PODA 
Hegn Syd. Prisen var laveste tilbud af de modtagne. 

• Dan har ansøgt Jem og Fix om sponsorat til materialer 

• Der overvejes fremtidig løsning omkring spillerbokse, der igen er 
ødelagte ifm. flytning fra bane 1 

 
Afslutningsfest: 

• Unioo er valgt som billet-platform. MM har bolden 

• MM står for oprettelse af liste til nomineringer. 

• Deltagergebyr kr. 175 

• Musik er bestilt 

• TF bestiller mad 
 
Vaskerum: 

• Næste skridt er udarbejdelse af projektplan, hvor møde 

• Målet er, at vaskerummet er klar foråret 2024 
 
50 års jubilæum: 

• Afholdes 31.10.23 kl. 17:00 ifm. kvinde landskamp 

• Alle pige spillere + senior spillere inviteres til mad og drikke 

• Birthe Kjems kommer og fortæller 

2) Status sport (MM / TSF) (45 min) 

• Generel opsamling 

• Trænerstatus 

• Get Movin (pigeprojekt) 

• Fremtidig ansvarlig for Ikast 

Seneste sportsudvalgsmøde blev aflyst, hvorfor intet nyt derfra. 
 
Trænersituation: 

• Der er aktuelt en del huller, som skal udfyldes næste år, særligt for 
senior. 

• Der er fokus på udvikling af fremtidens trænere 
 
Get Movin (Pigeprojekt): 

• DBU har et tilbud omkring at øge antallet af pigespillere ”Get 
Movin”. 

• Der vil kunne søges klubpulje hos DBU, hvor der ydes kontant 
tilskud til tilknytning af ressourceperson 

• Det vil kræve, at der udarbejdes en handlingsplan samt findes en 



 

 

relevant ressourceperson, hvis det skal være muligt. 
Hvis der skal arbejdes videre med det, skal der først findes 
ressourceperson hertil.  MM kontakter potentiel kandidat. 

 
Fremtidig ansvarlig til Ikast 

• Nanna Holst Phillip og Janni Thomsen har sagt ja til at overtage 
rollen i fællesskab fra Susanne Nørgaard. 

3) Sponsor (30 min) 

• Ny tøjaftale, status 

• Oplæg til klubtøj 

• Holdsponsorater 

• Status samarbejde med Sportmaster 

Der er aftalt møde med Sportmaster næste uge angående fremtidigt 
samarbejde. Der ønskes nyt oplæg til fremtidig samarbejdsaftale og tøjaftale. 
Der modtages ligeledes oplæg fra andre potentielle samarbejdspartnere. 
Der ses aktuelt vanskeligheder ift. levering af tøj. 
Af hensyn til den fremtidige tøjaftale og vanskeligheder ift. levering af tøj, 
bestilles der som udgangspunkt ikke nye spillersæt. 
 
Der arbejdes på en mulig fremtidig løsning ift. spillersæt fra U6-U10, hvor 
samme sponsorer er repræsenteret bredt over årgangene for at sikre et 
bedre flow i tøj og mulig brug på tværs af afdelinger. 
 
DR har møde med sponsorudvalget oktober for planer for næste år. 

7) Evt. (herunder) (15 min) 

• TV-pakke 

• Bestyrelsessammensætning fremover 

TV-pakken er ændret til grundpakken og TV3+, henset til, at den samlede 
pris for TV-pakke og licensaftale udgjorde ca. 60.000 årligt. 
Licensaftalen med Vilaplay er opsagt med et opsigelsesvarsel på 365 dage. 
Der arbejdes på en fremtidig løsning. Niels Rosendahl har bolden. 
 
Tanker omkring bestyrelsessammensætning fremover. 

• PS genopstiller ikke. 

• MM, DR, SH og JF forventes at genopstille. 

• Der skal således findes en potentiel ny bestyrelseskandidat. JF 
arbejder på en potentiel kandidat. 

 


